



**CANADIAN AVIATION HISTORICAL SOCIETY
SOCIÉTÉ D'HISTOIRE DE L'AVIATION CANADIENNE**

Montreal Chapter Membership

The annual CAHS Montreal Chapter fee is \$25.00. Please send your membership payments directly to Gilles Talbot, Treasurer, 2 rue Riley, Vaudreuil-Dorion, QC, J7V 0K3. Montreal Chapter membership enables you to run for office, to have a say in the organization and activities and to receive the monthly newsletter.

Chapter meetings are held on the 3rd Thursday of the month, except June, July, August & December.

Name: _____ CAHS No: _____

Address: _____

Postal code: _____ Telephone number: (_____) _____ E-

mail: _____

Members of the Montreal Chapter are strongly encouraged to join the National Canadian Aviation Historical Society which entitles them to receive the CAHS Journal, hold office and to vote at the annual general meeting.

Language Preference: English ___ French ___

Adhésion au Chapitre Montréalais

Les frais d'adhésion au Chapitre Montréalais de la Société d'Histoire de l'Aviation Canadienne (CAHS) sont de 25,00\$ annuellement. Faites parvenir votre cotisation directement à Gilles Talbot, Trésorier, 2 rue Riley, Vaudreuil-Dorion, QC, J7V 0K3. L'adhésion au Chapitre Montréalais vous donne droit d'être candidat à la direction, de donner vos commentaires et suggestions sur l'organisation et ses activités, et de recevoir le bulletin mensuel.

Les réunions du chapitre ont lieu le 3^e jeudi du mois, sauf Juin, Juillet, Août, et Décembre.

Nom : _____ CAHS no : _____

Adresse : _____

Code postal : _____ Téléphone : (_____) _____ E-

mail : _____

Les membres du Chapitre Montréalais sont invités à se joindre à la Société d'Histoire de l'Aviation Canadienne (CAHS); ceci leur permet de recevoir le journal de la Société d'Histoire (CAHS) et de voter lors de l'assemblée annuelle.

Préférence de correspondance : Français ___ Anglais ___